
NU REWARDS 聯乘推廣優惠計劃 

Agathos & Co. Ltd x Nu Skin 

 

 

Promotion Period 優惠有效期: 01/01/2020 – 31/12/2020  

 

Web Ordering Page 網上商店網址: https://www.agathos-co.com/ 

 

1. NU REWARDS members can enjoy below offers by presenting NU REWARDS e-Card 

NU REWARDS 會員可憑電子會員證 

a. Enjoy FREE delivery plus 10% discount at Agathos & Co. Ltd upon purchase of 6 

bottles of wine 購買 6 瓶或以上任何酒款，即可免運費並尊享 10%折扣優惠；  

b. Enjoy FREE delivery plus 15% discount at Agathos & Co. Ltd upon purchase of 24 

bottles of wine 購買 24 瓶或以上任何酒款，即可免運費並尊享 15%折扣優惠；  

2. Participants must present NU REWARDS e-Card upon purchase to enjoy the offers 參

加者必須於結賬時出示 NU REWARDS 電子會員證； 

3. The above offers cannot be used in conjunction with other promotional offers 本推廣

優惠不能與其他優惠同時使用; 

4. Agathos & Co. Ltd and Nu Skin have the absolute right to amend these Terms and 

Conditions in their sole discretion, and to suspend the special offers at any time 

without giving prior notice to the Participants. Nu Skin and HOW Limited reserve the 

right of final discretion of interpretation and final decision of these Terms and 

Conditions  Agathos & Co. Ltd 和 Nu Skin 可隨時修改本推廣的條款及細則或隨時終止本推

廣，恕不另行通知，並保留最終解釋權和最終決定權   

 

 

 

https://www.agathos-co.com/

